
 

Schriftelijke vragen (artikel 41 reglement van orde 
gemeenteraad) aan het College van Burgemeester en 
Wethouders van de gemeente Stichtse Vecht betreffende het 
fietspad Pauwenkamp Maarssenbroek. 
 
 
 
Stichtse Vecht, 1 maart 2014 
 
 
Geacht College, 
 
Onlangs hebben wij een brief ontvangen van een bewoner uit Pauwenkamp en hebben we 
contact gehad met de wijkcommissie Pauwenkamp. Zonder enig overleg vooraf zijn de 
bewoners en de wijkcommissie verrast door de aanleg van een fietspad in Pauwenkamp. In 
2006 is de aanleg van het fietspad ook al ter sprake geweest en waren de bewoners erop 
tegen om door het enige stuk groen in Pauwenkamp, waar ook nog een 
hondenlosloopgebied is, een fietspad aan te leggen. 
De wijkcommissie had graag vooraf met de gemeente in overleg gegaan. De VVD vindt het 
een gemiste kans dat de gemeente geen gebruik heeft gemaakt van de expertise van de 
bewoners en de wijkcommissie. De wijze waarop de gemeente nu te werk is gegaan, door 
slechts 4 dagen voor aanvang van de werkzaamheden hierover te communiceren, is voor de 
VVD ongewenst. 
De VVD is van mening dat de werkzaamheden per direct worden stilgelegd en dat de 
gemeente eerst in overleg gaat met de bewoners en de wijkcommissie. 
 
 
 
 
Wij hebben hierover de volgende vragen; 
 

1. Waarom heeft het college niet eerst contact gezocht met de bewoners en de 
wijkcommissie om de aanleg van dit fietspad te bespreken? 

2. Is het college bereid de werkzaamheden per direct te staken om nu eerst in overleg 
te treden met de bewoners en de wijkcommissie? Zo nee waarom niet? 
 
 

 
Namens de fractie van de VVD, 
 
 
Jos van Nieuwenhoven 
Raadslid 
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